

Mission Statement

Introduction

In accordance with the celebration of the 100 Anniversary of the Fédération Cynologique Internationale, the General Committee of the FCI reviewed its Mission and Vision Statements and Values to maintain our leadership worldwide.

Mission statement

The FEDERATION CYNOLOGIQUE INTERNATIONALE (FCI) is the supreme authority of the canine culture worldwide. The FCI is responsible for safeguarding canine health and international dog activities to enhance the relations between dogs and humans. Established in 1911 the FCI includes 94 members and contract partners (one member per country). Each member issues their own pedigrees and train highly qualified judges. The FCI makes sure that the pedigrees and judges are mutually recognised by all the FCI members, contract partners and any person involved in their domestic canine scene.

Vision statement

The FCI supports, via its members and contract partners, the well-being of all dogs Worldwide.

Values

- THE FCI cares about all dogs worldwide.
- THE FCI considers the health, temperament and behaviour as the most important matters in dogs and their Breed Standards.
- THE FCI promotes dog activities and dog sports worldwide, which it considers beneficial to the dogs.
- THE FCI entrusts its commissions to make recommendations about other important matters.
- THE FCI divides geographically the world of dogs through its five sections.
- THE FCI trusts its members and contract partners to protect the integrity of their National Registries.
- THE FCI recognises and respects agreements with non-member national organisations.
- THE FCI sets the highest standards for its headquarters.
- THE FCI ensures the regular celebration of World and Section Championship events.

Introduction

Dans le cadre du futur 100e anniversaire de la Fédération Cynologique Internationale, le Comité Général de la FCI a revu la mission, les visions et les valeurs de la FCI afin de maintenir notre position de leader mondial.

Mission

La FEDERATION CYNOLOGIQUE INTERNATIONALE (FCI) est l'autorité cynophile mondiale. Elle est responsable de la préservation de la santé des chiens et des activités canines internationales dont le but est de promouvoir les relations entre le chien et l'homme. La FCI a été fondée en 1911 et compte 94 membres et partenaires sous contrat (un membre par pays). Chaque membre émet ses propres pedigrees et forme des juges de manifestations canines hautement qualifiés. La FCI garantit la reconnaissance des pedigrees et des juges par tous ses membres, partenaires sous contrat, ainsi que par toute personne active sur leur scène canine nationale.

Vision

par l'intermédiaire de ses membres et partenaires sous contrat, la FCI soutient le bien-être de tous les chiens dans le monde entier.

Valeurs

- La FCI se préoccupe du bien-être de tous les chiens dans le monde.
- La FCI considère la santé, le caractère et le comportement comme les points essentiels pour les chiens et leur standard de race.
- La FCI soutient, dans le monde, les activités canines et les disciplines canines sportives qu'elle considère bénéfiques pour les chiens.
- La FCI charge ses commissions d'émettre des recommandations sur d'autres thèmes importants.
- La FCI divise le monde canin en cinq sections géographiques.
- La FCI exprime toute sa confiance dans la capacité de ses membres et partenaires sous contrat à se porter garants de l'intégrité de leurs livres des origines.
- La FCI respecte et reconnaît les accords qui ont été conclus avec des organisations nationales non-membres.
- La FCI établit des normes de la plus haute qualité pour son siège social.
- La FCI veille à l'organisation régulière de championnats du monde et de section.